

Title (en)
Prefabricated chimney.

Title (de)
Vorgefertigter Schornstein.

Title (fr)
Cheminée préfabriquée.

Publication
EP 0005575 A1 19791128 (FR)

Application
EP 79200236 A 19790514

Priority
BE 2056988 A 19780518

Abstract (en)
Prefabricated chimney, more especially industrial chimney, characterised in that at least the outer shell consists mainly of a combination of various superposed rows of elements (2) placed side by side in the form of ferrules, preferably of reinforced concrete, the various elements (2) being connected to one another and to the base of the chimney (1), both in the vertical direction and in the horizontal direction, by stressing means such as cables (21), rods or similar elements. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cheminée préfabriquée, plus spécialement cheminée industrielle, caractérisée par le fait qu'au moins l'enveloppe extérieure est principalement constituée d'une combinaison de diverses rangées superposées d'éléments (2) juxtaposés côté à côté en forme de viroles, de préférence en béton armé, où les divers éléments (2) se trouvent reliés entre eux et à la base de la cheminée (1), tant dans le sens vertical que dans le sens horizontal, par des moyens de contrainte tels que des câbles (21), des tringles ou des éléments analogues.

IPC 1-7
E04H 12/28

IPC 8 full level
E04H 12/28 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04H 12/28 (2013.01)

Citation (search report)

- DE 816752 C 19511011 - OTTO SAEUREBAU G M B H DR
- US 1360408 A 19201130 - JOHNSON ALLEN D W
- FR 1041871 A 19531027

Cited by
DE4100995A1; AT395407B

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0005575 A1 19791128; BE 867192 A 19781120

DOCDB simple family (application)
EP 79200236 A 19790514; BE 2056988 A 19780518